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Protokół Nr 11  z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  9  marca  2018 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – członek Zarządu 

4. Danuta Serafin – członek Zarządu 

5. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Dominik Szewc – Przewodniczący Rady 

Powiatu,  Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska,    Sekretarz Powiatu -  

Kazimierz Błasiak,   Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kołodziej.  

 Posiedzenie   prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku.                                     

Upoważnienie  dyrektora i wicedyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Tarnobrzegu w 

związku z realizacją projektu pt. „Mogę i chcę pracować” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego. 

1. Rozpatrzenie aneksu Nr 5 ZS Nr 1 w Nowej Dębie i Aneksu Nr 3 do Arkusza 

Organizacyjnego ZS w Gorzycach. 

2. Zatwierdzenie Programu Działalności i Planu Pracy Środowiskowego Domu  

Samopomocy w Gorzycach  na rok 2018. 

3. Sprawy różne. 

Starosta udziela głosu sekretarzowi Powiatu, który przedstawia  projekty uchwał Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia  dyrektora i zastępcy dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

do działań w ramach projektu „Mogę i chcę pracować”. Zarząd kolejno jednogłośnie podejmuje 

uchwały. Uchwały oznaczone Nr11/36 i 11/37 stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Rozpatrzono aneksy do arkuszy organizacyjnych  szkół na rok szkolny 

2017/2018.Zatwierdzono aneksy Nr 5 ZS w Nr 1 w Nowej Dębie i Aneks Nr 3 do Arkusza 

Organizacyjnego ZS w Gorzycach. Zatwierdzono Program Działalności i Plan Pracy 

Środowiskowego Domu  Samopomocy w Gorzycach  na rok 2018. 

Rozpatrzono pismo Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie z dnia 04.03.2018 w sprawie  

zgłoszenia  do Programu „Sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury 

sportowej” wniosku aplikacyjnego dot. remontu hali sportowej Zespołu Szkol Nr 2 w Nowej 

Dębie. Po dyskusji Zarząd przyjął stanowisko, że w aktualnej sytuacji finansowej Powiatu, przy 

uwzględnieniu wyników przetargów na  przebudowę ul Kościuszki w Nowej Dębie i  

dobudowę Oddziału Intensywnej Terapii w Szpitalu Powiatowym wyasygnowanie  

potrzebnego wkładu własnego nie jest możliwe. 

 Zarząd zapoznał się z informacją dot. braku możliwości zrealizowania zajęć  rewalidacyjnych 

metodą Tomatisa dla ucznia Szkoły Podstawowej w Krawcach. Trudności organizacyjne 

wynikają z  braku nauczycieli terapeutów z zakresu stymulacji audio – psycho – lingwistycznej 

metoda A.A. Tomatisa. Dyrektor  zobowiązał się do podjęcia kroków zabezpieczających 

kwalifikacje do prowadzenia terapii w.w metodą w ramach środków na dokształcanie 

nauczycieli. 
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W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy. 

1. Na wniosek  Uczniowskiego Klubu Sportowego  „ZEUS” Trześń   na dofinansowanie 

kosztów transportu w związku z organizacja zadania edukacyjno – wypoczynkowego 

Zielona Szkoła we Władysławowie  przeznaczono kwotę 1 500 zł ( brutto). 

2. Po rozpatrzeniu wniosku Koła Gospodyń Wiejskich w Rozalinie wraz z Zespołem 

Ludowym  „Bielowianie” na zakup strojów ludowych przeznaczono kwotę 2 000,00 zł 

(brutto).  

3. Na wniosek Klubu Sportowego Cygany w Cyganach przeznaczono kwotę 2 000 zł  

( brutto) na zakup sprzętu sportowego związanego z piłką nożną. 
 

4. Rozpatrzono pismo Ludowego Zespołu  Sportowego „Strzelec” Dąbrowica   dotyczące 

dofinansowania festynu z okazji Jubileuszu 65 – lecia Klubu. Na zakup usług 

związanych z organizacją  festynu przeznaczono kwotę 2 000, 00 zł ( brutto). 

5. Zapoznano się z pismem Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w 

Grębowie  w  sprawie dofinansowania kosztów wycieczki do Zamościa podopiecznych 

Ośrodka. Odniesiono się do  inicjatywy pozytywnie. Zwiększenie planu wydatków 

SOSzW w Grębowie  nastąpi  poprzez zwiększenie planu finansowego jednostki na 

najbliższej sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

6. Rozpatrzono pismo Zespołu Szkól w Gorzycach  z dnia 23 01.2018 r. dotyczące 

dofinansowania kosztów organizacji wycieczki dla pierwszoklasistów Zespołu Szkół w 

Gorzycach.  Zarząd Powiatu nie podjął  decyzji o przeznaczeniu środków, z tego 

względu, że zmiany w planach wydatków na placówki oświatowe nastąpi po dokonaniu 

szczegółowej analizy wykonania za I półrocze 2018 r. 

7. Na wniosek Stowarzyszenia Klub Seniora w Wydrzy przeznaczono kwotę 1 000 zł  na 

zakup usług transportowych w związku z organizacją wycieczki turystycznej do 

Gdańska.  

8. Rozpatrzono pismo Klubu Biegacza „WITAR” w Tarnobrzegu z dnia 14 lutego 2018 r. 

Na wsparcie organizacji XXXVIII Tarnobrzeskiego Biegu Siarkowca im. Kazimierza 

Sławka przeznaczono kwotę 300 zł ( brutto) . Kwota ta może zostać wykorzystana na 

zakup usług w związku z organizacją  Biegu. 

9. Zapoznano się z pismami  Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu w sprawie 

dofinansowania kosztów organizacji VI Turnieju halowego Piłki Nożnej Placówek 

Opiekuńczo – Wychowawczych i XIII Otwartych Mistrzostw Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Warcabach 64 - polowych. Zwiększono plan wydatków w  dz. 852 

rozdz. 85295 § 4300 o kwotę 600 zł , po 300 zł na każdą z imprez. 

10. Rozpatrzono pismo Stowarzyszenia  PIKAJRO w Tarnobrzegu. dotyczące wsparcia 

imprezy „II Tarnobrzeskie zmagania z Wisłą”. Ze względu na ograniczone możliwości 

finansowe tegorocznego budżetu Powiatu nie przyznano dofinansowania.  

11. Rozpatrzono pismo Szkoły Podstawowej Nr 8 w Tarnobrzegu dotyczące 

dofinansowania kosztów organizacji Regionalnego Konkursu Ekologicznego 

„Przyjaciel Przyrody”. Ze względu na ograniczone  możliwości finansowe 

tegorocznego budżetu Powiatu nie przyznano dofinansowania. 

12. Zapoznano się z pismem Stowarzyszenia na Rzecz Ekorozwoju Wsi Cygany w sprawie 

dofinansowania projektu pn. „Warsztaty Śpiewu Obrzędowego” Ze względu na 

ograniczone  możliwości budżetu Powiatu na rok 2018 przy przyznano dofinansowania. 
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Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie  Zarządu Powiatu w dniu 9 marca  

2018 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin    

                                                      5. Jerzy Sudoł 

 

 

 

 


